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Fabian Pszon
Radny Rady Miasta Kedzierzyn—Koźle

Proszę o informację, ile przejść dla pieszych zostało zmodernizowanych W latach 2018-

2023 ij akie było ich finansowanie tzn.:

—z jakiego projektu dane przej ście zostało zmodernizowane/wyremontowane?

—jakie przej ścia otrzymały dofinansowanie i na W trakcie projektu.?
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